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Ylöjärven kaupungin ruokapalvelut / Toiminnan esittely / Tilannekatsaus kevät 2021

lapsneuv 17.04.2018 § 9

Seloste Ylöjärven kaupungin ruokapalvelupäällikkö Sirpa Heikkilä on kutsuttu
neuvoston kokoukseen kertomaan ruokahuollon toiminnasta
Ylöjärvellä.

Puheenjohtaja ehdottaa:
 Keskustellaan ruokahuollon palvelutoiminnasta ja merkitään asia

tiedoksi.

Päätös Neuvosto haluaa kannustaa koulujen rehtoreita kouluilla toimivien
ruokalatoimikuntien toiminnan aktivoimiseksi. Tämän osallistamisen
myötä toivotaan koululaisten ruoan arvostuksen kasvavan.

 Toivottiin myös tiiviimpää vuoropuhelua ruokahuollon ja päiväkodin
henkilökunnnan kesken jotta lasten kiireetön ruokailu turvattaisiin.

 -----
lapsneuv 08.09.2020 § 23

Seloste Ruokapalvelupäällikkö Sirpa Heikkilä on kutsuttu neuvoston
kokoukseen tilannekatsausta varten.

Liite nro 2 / lapsi- ja nuorisoneuvosto 8.9.2020:
 - ruokapalvelujen ajankohtaiset asiat

Puheenjohtaja ehdottaa:
 Katsauksen jälkeen keskustellaan ruokapalvelutoiminnasta.

Päätös  Lapsi- ja nuorisoneuvosto merkitsi ruokapalvelukatsauksen tiedoksi
ja totesi koulujen korona-ajan tuomien erityisjärjestelyjen ruokailussa
tuoneen esille myös hyviä puolia mm. paremman ruokarauhan
oppilaille sekä ruoan arvostuksen lisääntymisen.

 Lisäksi esitettiin toive ruokapalveluille, että se teettää
yläkouluikäisille kyselyn missä kartoitetaan halukkuus maksulliseen
välipalaan. Päätettiin palata asiaan keväällä 2021.

 Merkittiin pöytäkirjaan, että vapaa-aikalautakunnan pj. Tapani Tienari
poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn aikana.

 -------



.
lapsneuv 25.05.2021 § 17

Seloste Ruokapalvelupäällikkö Sirpa Heikkilä on kutsuttu neuvoston
kokoukseen tilannekatsausta varten.

Puheenjohtaja ehdottaa:
 Katsauksen jälkeen keskustellaan ruokapalvelutoiminnasta.

Päätös Keskustelun jälkeen kirjattiin;

- koulujen ruokalistaan on kuluvan vuoden aikana
lisätty merkittävästi kasvisten osuutta

- koronakaranteenin aikana on oppilaiden eväiden
toimitus toiminut, tosin kaikki oppilaat eivät ole etua
käyttäneet

- ruokailuajat kouluissa ovat tällä hetkellä hyvin tiukat
mikä vaikuttaa myös osaltaan ruokailukokemukseen

- toivottiin maksullisen välipalan tarjoamisen
mahdollisuuden selvittämistä edelleen

- jokaisella oppilaalla tulisi olla oikeus rauhalliseen
ruokailuun

 Kouluruokailulla on suuri merkitys oppilaan koulupäivän sujumisen,
keskittymisen ja vireystason ylläpidon myötä.

 Päätettiin myös esittää sivistyslautakunnalle, että se käynnistäisi
ruokailutoimikuntien perustamisen jokaiselle koululle.

 -------


